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APA 7th

Department of History, Hong Kong Baptist University (2018, November 30). Ruby Lectures (5) in
Commemoration of the 40th Anniversary of the Department of History - How Buddhism in modern
China and Japan responded to the modern world: Starting from the 1893 The World's Congress of
Religions in Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15) 歷史系四十周年誌慶講座（五）： 近代中
國與日本佛教如何應對現代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起，講者：葛兆光教授（2018.11.15）
[Ruby Lectures (5) in Commemoration of the 40th Anniversary of the Department of History - How
Buddhism in modern China and Japan responded to the modern world: Starting from the 1893 The
World's Congress of Religions in Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15)]. History Newsletter,
vol. 43, p. 15-18. In Online Newsletter Database, Department of History, Hong Kong Baptist
University. https://hkbuhk.sharepoint.com/sites/PUB_HIST/Shared Documents/HIST public v2/E-
newsletter AY 2018-2019/Issue 43_2018.11/43_03_歷史系四十周年誌慶講座（五）：近代中國與日本佛
教如何應對現代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起 (2018.11.15).pdf

MLA 9th

Department of History, Hong Kong Baptist University. "Ruby Lectures (5) in Commemoration of the
40th Anniversary of the Department of History - How Buddhism in modern China and Japan
responded to the modern world: Starting from the 1893 The World's Congress of Religions in
Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15) 歷史系四十周年誌慶講座（五）： 近代中國與日本佛教
如何應對現代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起，講者：葛兆光教授（2018.11.15） [Ruby
Lectures (5) in Commemoration of the 40th Anniversary of the Department of History - How
Buddhism in modern China and Japan responded to the modern world: Starting from the 1893 The
World's Congress of Religions in Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15)]." History
Newsletter, vol. 43, 30 Nov., 2018, pp. 15-18. In Online Newsletter Database, Department of
History, Hong Kong Baptist University. https://hkbuhk.sharepoint.com/sites/PUB_HIST/Shared
Documents/HIST public v2/E-newsletter AY 2018-2019/Issue 43_2018.11/43_03_歷史系四十周年誌慶
講座（五）：近代中國與日本佛教如何應對現代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起
(2018.11.15).pdf

Chicago 17th

Department of History, Hong Kong Baptist University. "Ruby Lectures (5) in Commemoration of the
40th Anniversary of the Department of History - How Buddhism in modern China and Japan
responded to the modern world: Starting from the 1893 The World's Congress of Religions in
Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15) 歷史系四十周年誌慶講座（五）： 近代中國與日本佛教
如何應對現代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起，講者：葛兆光教授（2018.11.15） [Ruby
Lectures (5) in Commemoration of the 40th Anniversary of the Department of History - How
Buddhism in modern China and Japan responded to the modern world: Starting from the 1893 The
World's Congress of Religions in Chicago by Prof. Zhao-guang GE (2018.11.15)]". History
Newsletter. vol. 43, November 30, 2018, pp. 15-18.
https://hkbuhk.sharepoint.com/sites/PUB_HIST/Shared Documents/HIST public v2/E-newsletter AY
2018-2019/Issue 43_2018.11/43_03_歷史系四十周年誌慶講座（五）：近代中國與日本佛教如何應對現
代世界—從1893年芝加哥萬國宗教大會說起 (2018.11.15).pdf


